
Podnet  č. 59/2017   
 
 
10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Berešová: 
Sadovská ulica, v tejto časti vzniká ako niečo priemyselná oblasť, alebo proste stavajú sa tam 
haly, kde je to dosť blízko pri sídlisku Sever, je to dosť blízko pri obytnej zóne, vojenské 
lúčky. Keď sa tam pieskuje je tam veľký hluk, to by nebol až taký veľký problém, ale keď sa 
tam pieskuje, tak sa do vzduchu dostáva ten piesok. Ľudia, ktorí bývajú na Severe, na 
balkónoch majú na strieškach, majú na prádle, majú ten piesok nasýpaný, keď fúka vietor. 
Skôr, než bude sa vytvárať nejaká petícia, mohli by sme tomu trošku predísť. Možnože keby 
sa tam posadili nejaké stromy, orechy, alebo niečo rýchlo rastúce, dreviny nejaké po celej 
časti jak je Sadovská ulica. Trošku by to aj tú hlučnosť ubralo a takisto by to zabránilo tomu 
prachu, tomu piesku z tej časti. Ja to dávam ako návrh, ako na zváženie.  
 
PhDr. Čižmár: 
Ďakujeme, určite budeme v tejto veci konať. Požiadam aj príslušný odbor, oddelenie výstavby 
a pani Ing. Bučkovú, aby preverila túto situáciu.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Určené: 
- oddelenie výstavby a majetku 
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VEC: 
Podnet č. 59/2017 – odpoveď 
 
 
Na 10. zasadnutí MsZ dňa 6.11.2017 ste vzniesli podnet v súvislosti s hlukom, prašnosťou a výsadbou 
drevín v lokalite Sadovskej ulice v Trebišove. 
 
Na Váš podnet odpovedáme: 
 
Na základe terénnej obhliadky za účasti zástupcu Mestského úradu ako aj zástupcov Mestského 
hospodárskeho strediska bolo zistené, že sa v prenajatých priestoroch firmy Ján Bodnár ZBEDRUS na 
Sadovskej ulici č. 1 realizuje pieskovanie. Na základe nám dostupných informácií firma, ktorá sa 
zaoberá touto činnosťou pravdepodobne ukončí svoje pôsobenie. Čo sa týka výsadby drevín na 
pozemkoch vo vlastníctve mesta v tejto lokalite bolo zistené, že po obidvoch stranách miestnej 
komunikácie – v zelených pásoch to nie je možné, nakoľko sa tam nachádzajú podzemné a nadzemné 
vedenia inžinierskych sietí.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 Mgr. Peter Sovák 
 prednosta 
 
 
 
 

Marta Berešová 
Drehňovská 121/3 
075 01 Trebišov 


